



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

通告

親愛的球員：

會員攜同賓客使用滾球賽道的新政策(修改 2)

會員攜同賓客使用滾球賽道的政策經執委會在 2014 年 6 月 13 日進一步檢討及批准修訂，有關內容如下：

(1) 會員攜同本地賓客

在沒有滾球賽事進行或安排的情況下，會員可以攜同本地賓客在星期二及五(公眾假期除外)使用草地滾球賽道。

(2) 會員攜同海外賓客

會員攜同海外賓客則可以在草地開放的時間及沒有滾球賽事進行或安排的情況下使用草地滾球賽道。

會員請最少於 3 天前向會所辦事處遞交申請，有關的申請須交由滾球事務委員作出批核。如當時的環境需要使用草地的燈光照明，使用球道的人士必須保持有四位或以上。

請參考下方有關的使用時段和收費安排。會員每次只可以攜同 1 名賓客使用滾球球道。

	使用時段	收費
1.	上午 10 時 30 分至下午 1 時	\$100/賓客/時段
2.	下午 2 時 30 分至下午 6 時	
3.	晚上 7 時至晚上 11 時	

陳愛薇



會所經理

陳愛薇謹啟

2014 年 6 月 21 日



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

21 June 2014

Notice

Dear Bowlers,

New Policy for the Use of Bowling Rinks by Members with Guests (rev 2)

The policy for the use of bowling rinks by members with guests has been further reviewed and endorsed by the General Committee on 13 June 2014. The details are as follows:

(1) **Members with Local Guests**

Members can bring their guests on Tuesdays and Fridays (except Public Holidays) provided that the rinks are not reserved for other events.

(2) **Members with Overseas Guests**

Members can bring their guests when the greens are open during the week and the rinks are not reserved for other events.

Members are required to submit their request to the Club Office at least 3 days in advance. Availability is subject to the approval of the Bowls Convenor. When lightings are required, the rink-users must remain at least 4.

The time slot and fee arrangements are specified below. Each Member can only bring 1 guest to use the facility on each session.

	Time Slot	Fee
1.	10:30 a.m. – 1:00 p.m.	\$100/guest/session
2.	2:30 p.m. – 6:00 p.m.	
3.	7:00 p.m. – 11:00 p.m.	

Amy Chan
Club Manager